
Information oktober 2022 
Ventilation 

• Arbetet för att förbättra ventilationen påbörjades i mars och är nu i stort sett klart.
• Styrelsen ska ha ett möte med en oberoende besiktningsman den 31/10. Efter detta 

betraktas projektet som slutfört, om inga brister uppdagas. Eventuella fel som upptäcks 
efter detta täcks av 5 års garanti.

• Styrelsen kommer att kontrollera trapphusen och se till att eventuella kvarvarande 
problem åtgärdas.

Avgiftshöjningar 

• Föreningen har god ekonomi och har de senaste åren inte behövt göra några 
avgiftshöjningar.

• Styrelsen har i samråd med vår ekonomiska förvaltare beslutat att höja avgifterna med 
23% från och med januari 2023. Detta behövs för att täcka ökande räntekostnader (dels 
för gamla lån, dels för nya lån för att betala för den nya ventilationen) och stigande 
energipriser.

Utemiljön 

• Vi har för närvarande en provisorisk lösning med dagvattenslangar utanför byggnaden 
(pga att kommunen vid en kontrollmätning upptäckte att vissa dagvattenbrunnar och 
stuprör var felkopplade).

• Ett större projekt för att snygga till utemiljön är under planering. I det ingår även en 
permanent lösning på problemet med felkopplat dagvatten. För att hålla nere 
avgiftshöjningarna har styrelsen beslutat skjuta upp detta projekt till 2024.
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